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В современных реалиях кардинально изменилось понятие военной угрозы. Методы, с помощью ко-
торых противоборствующие стороны стараются достичь своих целей, более не подразумевают лишь 
открытое военное столкновение. В настоящее время на вооружении политиков есть большое количе-
ство, как военных, так и невоенных методов. Все  чаще государства пользуются этими «невоенными» 
методами, чтобы  избежать открытого противостояния. Такой подход к боевым действиям называ-
ют «гибридная война». 
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The author examines a concept of a “hybrid war” as a new type of war in a confrontation between leading 
powers in the Asian-Pacific Region. Special attention is given to reasons of the emergence of this type of war. 
The author describes the specific character and tools of a hybrid war. In addition, different elements of such 
war are analyzed. 

Keywords and phrases: regional security, hybrid war, new type of war, new approach to warfare, military 
and nonmilitary means. 


